
 
 
 
Hengelo, 7 maart 2014 
 
Betreft: Elektrische installatie marktplein Hengelo 
 
 
Geacht college, 

 

In de Tubantia van 7 maart 2014 lazen wij over de gevaarlijke situatie die er mogelijk is, ten gevolge 

van een ondeugdelijk aangelegde elektrische installatie onder het marktplein van Hengelo.  

 

Als PvdA zijn wij een groot voorstander van een mooie en aantrekkelijke markt, maar natuurlijk ook 

van een veilige markt. Daarom hebben wij de volgende vragen: 

 

1. Herkent het college de onveilige situatie van de elektrische installatie onder de markt van 

Hengelo zoals beschreven in de Tubantia? 

2. Zo ja, sinds wanneer is het college van deze situatie op de hoogte? 

3. Zo ja, wat is er tot nu toe ondernomen om aan deze gevaarlijke situatie een einde te maken? 

4. Wanneer kan in dat geval weer sprake zijn van een veilige situatie, wat moet daarvoor 

gebeuren en wat is zijn de te verwachten financiële consequenties? 

5. Indien het college de situatie niet herkent, horen wij graag van uw college op basis waarvan 

uw college de veiligheid van de elektrische installatie heeft beoordeeld. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie van de PvdA, 

 

Maarten Hollander 

Fractievoorzitter PvdA 

 


